
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 18 maart 2019 

Afwezig: Matthijs Bonzet 

1. Opening en welkom: 

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom. 

 

2. Vaststelling agenda: 

We komen uitgebreid terug op de herindicatie bij punt 3d. 

 

3. Verslag, afsprakenlijst en informatie: 

Het verslag keuren we onveranderd goed. 

Activiteitenkalender: 

De volgende komen aan de orde: 

- Voortgang 1-loketfunctie: we bereiden mede het congres van 2019 Putten Inclusief voor. 

- Overleg Mandelo: deze heeft inmiddels plaatsgevonden. Matthijs Bonzet krijgt de 

beschikking over diverse materialen, onder andere het logo. 

- Voorzittersoverleg: verwijzing naar de koepel adviesraden (training); beschermd wonen: 

in juni een gemeenschappelijke bijeenkomst, waaruit te zijner tijd een advies volgt. 

- Netwerkbijenkomst maatschappelijke zorg: Fons Kortrijk en Edwin van Harten melden 

een genoeglijke en nuttige bijeenkomst, met inbreng van een theatergroep. 

- Platform mantelzorg: op 12 april een workshop over dementie, op 29 april het volgend 

overleg. 

- Overleg centrumplan: uitgesteld naar 28 maart 

- Luisterend oor: Linda van Borssum doet verslag van twee gesprekken: een demotivering 

bij het aarzelend betreden van de arbeidsmarkt en een herhalende Wmo- indicatie. Deze 

gesprekken vormen voeding voor een advies. 

- Inventarisatie toegankelijkheid: op 5 juni is er voor inwoners een inloopmogelijkheid in 

Stroud van 16.00 uur tot 20.00 uur. Daar wordt het resultaat van de interviews 

gepresenteerd. 

-  Bijeenkomst ViaVé: 27 maart 

- 15 april: bijeenkomst WoonGemakPutten: Fennie van den Broek verzorgt daar mede een 

presentatie. 

Post: 

Wij besluiten positief te reageren op de vraag van het Inloophuis “t Hart van Putten het 

platform in stand te houden. 



 

Vooroverleg DB – gemeente: 

We kunnen eind maart en reactie verwachten op ons advies Preventief Jeugdbeleid. Alex 

Hagenbeek zal navraag doen naar de rol van de werkgroep in de raadswerkgroep. De 

herindicatie is inmiddels stopgezet, maar we zitten nog met veel vragen: hoe informeert de 

gemeente de inwoners die al geherindiceerd zijn? Er hoort een reactie binnen veertien dagen 

ontvangen te zijn. Zijn de consulenten met een boodschap op stap gestuurd? Er hangt toch 

een geur van bezuiniging over deze actie. Mag je tussentijds herindiceren? Is de privacy 

gewaarborgd? De werkgroep gaat een en ander nader onderzoeken en komt mogelijk met en 

adviesvoorstel (ongevraagd). 

4. Praktische zaken: 

Huishoudelijk reglement: 

Onze juridische status, we zijn geen rechtspersoon, we zijn niet aansprakelijk individueel, 

noch als raad, hoort in de verordening. 

Voorts brengen we enige redactionele wijzigingen aan en we stellen het huishoudelijk 

reglement vast. 

Profiel voorzitter: we noemen diverse kenmerken en taken. (aparte bijlage volgt) 

Vacature: op woensdag 27 maart gaat de sollicitatiecommissie in gesprek met de kandidaat. 

Het vervolg komt op onze volgende vergadering. 

Jaarverslag: we keuren het jaarverslag goed. Het gaat nu naar Matthijs Bonzet, die de tekst 

gaat larderen met foto’s en voor een aantrekkelijke lay-out zorgt. We laten enkele 

exemplaren drukken en in ieder geval krijgt de wethouder een gedrukte versie. 

Exploitatieoverzicht 2018 en budget 2019: 

Fons Kortrijk heeft voor een overzichtelijk geheel gezorgd. Hij maakt het gereed voor 

overdracht naar de gemeente. We bekrachtigen na ampele discussie het besluit, reeds 

genomen in 2018, de secretaris jaarlijks € 250,- toe te kennen voor gemaakte onkosten. 

Burgerplatform: de volgende keer hebben we voor de vergadering ideeën aangedragen. 

Reeds genoemd: pesten, eenzaamheid, positieve gezondheid, burgerparticipatie. Daarnaast 

labelen  de bijeenkomst, samen met gemeente en Welzijn Putten, op 5 juni ook als 

burgerplatform. 

 

5. Adviezen dossiers: 

Regionaal advies aanbesteding hulpmiddelen: de reactie hebben we ontvangen. We zijn 

benieuwd wanneer de waakvlamfunctie wordt aangestoken. Fennie van den Broek 

suggereert bij elk verzorgingshuis een scootmobielpool te starten. Sommige bewoners willen 

wel eens een ritje maken, maar niet voor die enkele keer een scootmobiel aanschaffen. De 

werkgroep Wmo neemt dit mee. 

Adviesaanvraag meerjarenplan: 

Hoewel we mee zijn gegaan in een krap tijdsplan, ervaren we dit toch als knellend. Het is niet 

de eerste keer. We zijn nu alert op voldoende ruimte in de toekomst om tot een goed advies 

te komen. Vrijwel iedereen is in de gelegenheid geweest zijn opmerkingen op papier te 

zetten. Aan de secretaris de taak er een advies van te maken. 



Participatie en re-integratieplan: ook hier moesten we achteraan, terwijl het hier toch 

eigenlijk gaat om een plan waar een gevraagd advies op zijn plaats is. De werkgroep 

Participatiewet heeft een voorstel opgesteld. De participatieraad neemt het voorstel over. 

De secretaris zal een advies opstellen voor eind maart. 

 

6. Rondvraag: 

Fennie van den Broek las dat zij benoemd is per 1 februari, terwijl het raadsbesluit (terecht) 

meldt dat de benoeming per 1 januari ingaat. De secretaris zal navragen of deze omissie ook 

consequenties heeft voor de vergadervergoeding. 

 

7. Reflectie: 

We zien terug op een inspannende, maar goede en nuttige vergadering. 

 

8. Sluiting: 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.47 uur. 

 

Jaap Plomp 

 


